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JOB DESCRIPTION 

RI-21-024

Posting Period – June 9, 2021 to July 2, 2021

TITLE: 

RESEARCH ASSISTANT 






TERM: 

1 Year Contract, Full-Time Position (1.0 FTE)



 
IMMEDIATE SUPERVISOR:  Dr. Carsen/ Dr. Smit
REPORTS TO: 
Research Coordinator  




SUMMARY:

We are seeking a Research Assistant to join the Orthopaedic Research Team. The successful candidate will be involved in several studies, under the supervision of the research coordinator and the principal investigators.  We are a close team working in a very fast-moving environment. There is opportunity for individual growth and learning. Duties can include: participant identification, recruitment and consenting, upkeep of documentation and data entry, study administration and organization, data management.

MAIN RESPONSIBILITIES:

· Patient screening and recruitment 
· Study participant scheduling 
· Data collection, entry and database management

· Assistance with study start-up activities (ethics approvals, renewals)

· Organization of study documents and binders

· Additional duties as assigned by the Research Coordinator 
QUALIFICATIONS/REQUIREMENTS:
· University degree (BSc. or MSc.) and training and/or experience in quantitative/ health research  (Essential)
· Highly motivated and self-directed individual with excellent interpersonal, organizational, and time management skills (Essential)

· Experience with research databases, data analysis, and management (Preferred)

· Experience with clinical data collection (Preferred)

· Basic knowledge of statistics (Preferred) 

· Experience working with research participants (Preferred) 

· Bilingual (Preferred) 

ADDITIONAL KNOWLEDGE, SKILLS AND ABILITIES:

· Strong communication skills

· Good judgement and ability to work independently and as a team member 

· Strong computer skills
· Strong independent working skills 

· Strong initiative and interest 

This contract is full-time for a one-year period with the possibility of renewal. Pay will be commensurate with experience.
Please submit your Cover Letter and CV as one PDF document with the subject line “Research Assistant Position - Last name, First name” to hlivock@cheo.on.ca.
Should the applicant require any accommodations during the application process please notify Human Resources as per the Accessibility for Ontarians with Disabilities Act. 

We thank all applicants for their interest.  However, only those invited for an interview will be contacted.
DESCRIPTION DE TRAVAIL

IR-21-024

TITRE : 

ADJOINT(E) DE RECHERCHE







MANDAT : 

Contrat d’un an, poste à temps plein (1,0 ETP)



 
SUPERVISEURS DIRECTS : Dr Carsen/Dr Smit

SUPERVISEUR(E) : Coordonnateur ou coordonnatrice de recherche  




RÉSUMÉ DES 

FONCTIONS :
Nous recherchons un adjoint ou une adjointe de recherche qui se joindra à l’équipe de recherche en orthopédie. La personne retenue participera à plusieurs études, sous la supervision du coordonnateur ou de la coordonnatrice de recherche et des chercheurs principaux. Nous formons une équipe soudée travaillant dans un environnement qui évolue très rapidement. Il existe des possibilités de croissance et d’apprentissage individuels. Les tâches peuvent inclure : l’identification, le recrutement et le consentement des participants, la tenue de la documentation et la saisie des données, l’administration et l’organisation de l’étude, la gestion des données.


RESPONSABILITÉS PRINCIPALES :

· Sélection et recrutement des patients ;

· Programmation des participants à l’étude ;

· Collecte et saisie des données et gestion de la base de données ;

· Aide aux activités de démarrage de l’étude (approbations éthiques, renouvellements) ;

· Organisation des documents et des classeurs de l’étude ;

· Autres tâches confiées par le coordonnateur ou la coordonnatrice de recherche.  

QUALIFICATIONS/EXIGENCES :

· Diplôme universitaire (baccalauréat ou maitrise) et formation et/ou expérience en recherche quantitative/santé (Essentiel)

· Personne très motivée et autonome possédant d’excellentes aptitudes interpersonnelles, organisationnelles et de gestion du temps (Essentiel)

· Expérience des bases de données de recherche, de l’analyse et de la gestion des données (Préférable)

· Expérience de la collecte de données cliniques (Préférable)

· Connaissance de base des statistiques (Préférable)

· Expérience de travail avec des participants à des recherches (Préférable)

· Bilingue (Préférable)  

CONNAISSANCES, COMPÉTENCES ET APTITUDES SUPPLÉMENTAIRES :

· Solides compétences en communication ;

· Bon jugement et capacité de travailler de manière indépendante et en équipe ;

· Solides compétences en informatique ;

· Solides compétences à travailler de manière indépendante ;

· Esprit d’initiative et vif intérêt.

Ce contrat est à temps plein pour une période d’un an avec possibilité de renouvellement. La rémunération sera proportionnelle à l’expérience.

Veuillez envoyer votre lettre de motivation et votre CV sous la forme d’un document PDF unique avec en objet « Poste d’adjoint de recherche – Nom de famille, prénom » à hlivock@cheo.on.ca
Si le candidat ou la candidate requiert des accommodements lors du processus de candidature, veuillez en avertir les Ressources humaines en vertu de la Loi sur l’accessibilité pour les personnes handicapées de l’Ontario.
Nous remercions tous les candidats de leur intérêt. Toutefois, nous ne communiquerons qu’avec les personnes retenues pour une entrevue.


